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Punkt 1: Godkendelse af dagsorden

Studienævnet indstilles til at godkende dagsordenen

Beslutning for Punkt 1: Godkendelse af dagsorden

Studienævnet godkender dagsordenen

Punkt 2: Orientering: Studentersager siden sidst

Studienævnet bedes tage sager siden sidst til efterretning

Beslutning for Punkt 2: Orientering: Studentersager siden
sidst

Studienævnet havde en enkelt kommentar til begrundelsen for, at der ikke kan gives
merit for videnskabsteori til kandidattilvalget, hvis den studerende har bestået
videnskabsteori på bacheloruddannelsen.

Det samme kursus kan ikke tælle to gange, da det dermed ikke vil give 300 ECTS på BA
+ KA. Studienævnet efterspørger, om der kan gives merit med forudsætningen om, at
den studerende følger et andet kursus på kandidattilvalget for at opnå de samlede 300
ECTS. Det er ikke muligt, da videnskabsteori er obligatorisk på kandidattilvalget.

Punkt 3: Orientering: Studievejledningens tilbud F25

Studievejleder Dorte Lindvald orienterer om studievejledningens tilbud for foråret 2025

Beslutning for Punkt 3: Orientering: Studievejledningens
tilbud F25

Dorte orienterer om studievejledningens tilbud.

Årgangsmøder med henholdsvis 2., 4. og 6. semester.
Valgfagscafé i april.
U-days på Dalgas.
Specialeseminar
Besøg fra gymnasier

Studienævnet drøfter interessen for tilvalgsvejen og vil tænke ind i
karrierearrangementet, at der er repræsentanter fra hvert uddannelsesspor samt
forskervejen.

Punkt 4: Drøftelse: Kursusevaluering E24

Baggrund
Studienævnet har bl.a. til opgave at kvalitetssikre undervisningen på uddannelserne og
derfor foretager studienævnet to gange årligt en gennemgang af kursusevalueringerne
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fra det seneste semester. Kursusevalueringen har ophæng i kvalitetspolitikkerne
delpolitik 2, der handler om Fagligt stærke og sammenhængende uddannelser og
delpolitik 3 Motiverende studie- og læringsmiljøer. Den halvårlige evaluering af
uddannelsernes kurser giver et systematisk indblik i de studerendes oplevelse og
vurdering af undervisningen. Formålet med kursusevaluering er

• At understøtte undervisningen og det der skal læres
• At understøtte motiverende og sammenhængende uddannelser
• At sikre at der leveres faglig vejledning eller feedback til de studerende i løbet af
undervisningen
• og derved gennemgående at have fokus på at understøtte de studerendes læring
bedst muligt

Studienævnet forventes at behandle evaluering af de kurser, der på et eller flere af de
obligatoriske standardspørgsmål
1. ligger i det gule interval, og som ikke har opnået en entydig forbedret vurdering siden
sidst,
2. ligger i det røde interval eller
3. som viser faldende tendens over tid (de seneste fire udbud af kurset) uanset absolutte
værdier

Forberedelse
Forpersonen bedes forud for mødet orientere sig i hele materialet med henblik på at
identificere evt. problemer eller bekymringspunkter. I drøftelsen på mødet vil det primære
fokus være på kurser med gul eller rød indikator samt kurser med en numerisk faldende
værdi over tid.

Drøftelse
Forpersonen har besluttet at behandle følgende fra evalueringen E24:

Overblik over indikatoroverblikket
Gennemgang af de kvalitative kommentarer
Gennemgang af nedenstående udvalgte kurser og evt. andre kurser, der måtte trænge til
en ekstra drøftelse

BA:

• Idrætspolitik, sundhedsbegreber og samfund
• Frivillighed og idræt

KA:

• Praktik som gymnasielærer
• Physiology of strength training

Studienævnet bedes drøfte de studerendes vurdering af læring og udbytte af kurserne på
baggrund af bilagsmaterialet, med henblik på 1) at identificere om der er problemer eller
bekymringspunkter og 2) beslutte om der bør anbefales konkrete foranstaltninger
fremadrettet.

Bilag:
Bilag 1: Retningslinje for kursusevaluering på Health
Bilag 2: BA Indikatorbaseret overblik over evaluerede kurser a-i E24 over tid
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Bilag 3: BA Indikatorbaseret overblik over evaluerede kurser j-å E24 over tid
Bilag 4: KA Indikatorbaseret overblik over evaluerede kurser j-å E24 over tid
Bilag 5: Evalueringsrapporter BA
Bilag 6: Evalueringsrapporter KA
Bilag 7: Kommentarer fra kursusansvarlige BA
Bilag 8: Kommentarer fra kursusansvarlige KA

Mangler kommentarer fra BA:

• Anatomi og biomekanik
• Arbejds- og træningsfysiologi
• Eksperimentel biomekanik
• Videnskabsteori

Mangler kommentarer fra KA:

• Numerisk biomekanik
• Physiology of strength training

Beslutning for Punkt 4: Drøftelse: Kursusevaluering E24

Kristian indleder og præsenterer processen for behandling af punktet.

Studienævnet drøfter spørgsmålene omhandlende brug af digital læringsteknologi, som
ikke evalueres særlig godt på tværs af de fleste kurser. Studienævnet vurderer, at
formuleringen af spørgsmålene ikke kan rumme, hvis det ikke er relevant. Det er
desuden vanskeligt at handle på de studerendes vurderinger. Kristian orienterer om, at
kursusevaluering er en emne i Health Uddannelsesforum (HUF) og vil bringe
studienævnets bemærkninger ind i den drøftelse.

Studienævnet sammenholder kursusansvarliges kommentarer med de studerendes
kommentarer på de udvalgte kurser.

BA:

Idrætspolitik, sundhedsbegreber og samfund
Med udgangspunkt i de studerendes kommentarer til evalueringen, drøfter studienævnet
vigtigheden i at forventningsafstemme med de studerende samt tydeliggøre formålet med
kurset og de enkelte aktiviteter. Kursusansvarlig kan med fordel udarbejde nogle
spørgsmål eller retningslinjer for læsning af litteraturen som kan hjælpe de studerende i
forberedelsen til undervisningen (særligt i de tilfælde hvor læsemængden er omfattende).

Studienævnet drøfter, at der kan være behov for en generel drøftelse af progression i
kurserne på tværs af semestrene. Emnet vil blive drøftet i forskningsenheden Sport og
Kropskultur (SPOK).

Frivillighed og Idræt
Studienævnet drøfter strukturen på kurset og opfordrer kursusansvarlig til at
forventningsafstemme samt tydeliggøre formålet med aktiviteterne og anekdokterne.

Videnskabsteori
Kurset køres fremadrettet af David Ekdahl og Anders Schmidt Vinther, som tilføjer, at de
fortsætter med Alberto som underviser.

Anatomi og biomekanik
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Studienævnet vurderer, at kurset overordnet set evalueres fornuftigt, men bemærker
kommentarer på forelæsningerne på anatomidelen, der er kritiske. Der er behov for
opfølgning for at sikre udvikling af forelæsningerne. Kristian følger op.

KA:

Praktik som gymnasielærer
Studienævnet drøfter uhensigtsmæssigheder i forhold til koblingen mellem den
almendidaktiske og fagdidaktiske del. Malene har været i kontakt med den administrative
medarbejder der håndterer kurset, som ytrer, at de er opmærksomme på udfordringer.
Malene er med i drøftelserne omkring en løsning fremadrettet.

Physiology of strength training
Studienævnet opfordrer til mere variation i holdtimerne og inddragelse af elementer, der
lægger op til en skriftlig eksamen. Studienævnet efterspørger kommentarer fra
kursusansvarlig.

Kropskultur
Kursusansvarlig kommenterer, at én undervisningsform efterspørges på det ene kursus
og én anden undervisningsform efterspørges på et andet kursus, han underviser på.
Studienævnet vurderer, at problematikken kan bringes op i SPOK i drøftelsen omkring
forventningsafstemning og progression på tværs af semestre.

Punkt 5: Drøftelse: Program til aftagerpanelmøde

Baggrund:
Studienævnet drøftede på forrige møde forslag til emner til aftagerpanelmødet.

Vedhæftet findes et udkast til programmet.

Indstilling:
Studienævnet indstilles til at:
- Kommentere på indholdet
- Overveje forslag til eventuelle oplægsholdere internt eller eksternt

Beslutning for Punkt 5: Drøftelse: Program til
aftagerpanelmøde

Studienævnet drøfter udkastet til programmet til aftagerpanelmødet.
Studienævnet drøfter et bredere fokus i spørgsmålene for at åbne op for andre
perspektiver. Et relevant oplæg kunne være indenfor ledighed, trends og AI. Derudover
overvejer studienævnet idéer til formatet på mødet fx. gruppeinddeling med
udgangspunkt i arbejdsområder.

Kristian og Laura arbejder videre på programmet og tager det med til endelig
godkendelse på næste studienævnsmøde.

Punkt 6: Nyt fra studerende

Beslutning for Punkt 6: Nyt fra studerende
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Mikkel orienterer om, at ham og Cecilie har mødtes med studenterrådets
forretningsudvalg, som har efterspurgt om de kunne have interessse i at opstarte et
fagråd på Idrætsvidenskab.

Studienævnet efterspørger yderligere information om organiseringen af fagråd og
samarbejde med studienævn. Derudover drøfter studienævnet, om det arbejde som
fagrådet har, kan inkorporeres i det sociale udvalg, som idrætsvidenskab allerede har.
Dette forsalg kommer med udgangspunkt i en bekymring om at kunne tiltrække frivillige
til endnu et udvalg, når de ikke er flere studerende på uddannelsen.

Mikkel følger op og orienterer om organisering og samarbejde med studienævn og andre
fakulteter på næste studienævnsmøde.

Punkt 7: Gensidig orientering

Studieleder: Circle U besøg i Paris
VIP:
Studerende:
HE Studier

Beslutning for Punkt 7: Gensidig orientering

Kristian orienterer om Circle U besøg til Paris.

David efterspørger indkøb af diktafoner til studerende, der skal ud og optage i henhold til
datasikkerhed. David snakker med Martin Hawkins.

Malene italesættelser tanker omkring brug af studenterstudievejledere til fx.
gymnasiebesøg. Simon får også henvendelser fra højskoler, der ønsker at komme på
besøg. Simon og Malene vil arbejde videre på at lave en pakke, som kan tilbydes til
interessenter.

Punkt 8: Eventuelt

Beslutning for Punkt 8: Eventuelt

Ingen kommentarer
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